

PROTOKOLL RY 4/2024

Datum: 2024-03-11

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Benny Cronert (BC), Ledamot
* David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
Lars Jonsson (LJ), SBF
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

§

- § 52 Mötets öppnande
 - § 53 Föregående mötesprotokoll
 - § 54 Fastställande av mötets dagordning
 - § 55 Pågående ärenden
 - § 56 Ekonomi
 - § 57 Landslag
 - § 58 SM
 - § 59 Däck
 - § 60 Teknik
 - § 61 Säkerhet
 - § 62 Dispenser
 - § 63 Öppet Rallyforum
 - § 64 SGA
 - § 65 Rallyregler
 - § 66 Övriga frågor
 - § 67 Nästa möte
 - § 68 Mötets avslutande
-

§ 52 Mötets öppnande

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 53 Föregående mötesprotokoll

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 54 Fastställande av dagordning

- Dagordning för mötet fastställdes.

§ 55 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 56 Ekonomi

- LJ följer upp senaste rapporten.

§ 57 Landslag

- Inget nytt.

§ 58 SM

Styrgruppen:

- JK informerar om arbetet med att ta fram ny struktur för arbetssätt för alla förslag och inkomna frågor, arbetet har kommit en god bit och för närvarande utförs utveckling av hemsidan. Detta ska leda till att alla ska få insikt i pågående frågor och beslutet för avslutade frågor.
- Enhetsdäck är något som inom styrgruppen diskuteras, där en upphandling är utskickad för att få in ett underlag som ska visa vilka för- och nackdelar som finns, detta är med fokus på att det ska bli bättre ekonomi för de tävlande i Rally-SM och även eventuellt en cup.
- Det hölls ett första arrangörsmöte inför framtida Rally-SM, här var hela 21 st arrangörer representerade, men även 2st norska delegater, då det finns ett intresse för samarbete, bl a för att undvika datumkrockar.

§ 59 Däck

- Utskick har gjorts till SGAer för att ha som diskussionspunkt på kommande SGA-möte, där distriktens bild på nyttjande av begagnade däck står i fokus.
- DL informerade om en fråga angående fälgbredd till App K på asfalt, en bil besiktigad enligt App-K och med en Historisk vagnbok, HTP, skall följa FIA Appendix-K reglementet och därmed det som står i HTP:n. App K hänvisar generellt till E-märkta däck, men till tävlingar på grus (gäller både grus och is) kan andra däck tillåtas, i Sverige har man valt att tillåta däck enligt rallyutskottets däcklista.

§ 60 Teknik

- Nat spec / Nat4wd
JR har fått ihop gruppen som ska jobba fram ett underlag till RU.
- AC-kylare & Konvertering aut -> manuell Grp F
AC-kylare kommer hanteras i nya regelverket.
Byta från automat till manuell växellåda måste utredas mer, då det finns bilar som ligger på gränsen där automat går in i Grp F, men inte den manuella och det måste hanteras.
- Byte pedalställ Nat spec
Denna fråga tas med i ovanstående arbete som JR startat.
- Fråga inkommit angående länkarm från Manta B till Ascona B
Enl gällande regelverk i grp HB är detta godkänt, även om det finns tveksamheter som innefattar ökade risker p g a fler skarvar och brottspunkter. DL informerar frågeställaren.

§ 61 Säkerhet

- I OM för SOS-skyltens ersättande av larmflaggan kommer SOS-skylt gälla från och med publiceringen, men larmflaggan vara helt ersatt till 2025-01-01.

§ 62 Dispenser

- Inga nya dispenser.

§ 63 Öppet Rallyforum

- DL har haft kontakt med Södermanland/Västmanland, som var positiva till detta. Förslag att arrangera SGA-möte och öppet rallyforum samma helg kommer diskuteras vidare.

§ 64 SGA

- Punkter till agenda till SGA-möte som kommer hållas 20/3 sammanställdes.

§ 65 Rallyregler

- I regelverket står enbart att notskrivare ska vara godkända av SBF, detta tolkar vi som att rallyutskottet är de som godkänner notskrivare.
- Beslut att uppdatera tävlingsreglerna för reklam på tävlingsbilar, med samma grund som används av FIA fattades. BC uppdaterar tävlingsreglerna med nya texten.

§ 66 Övriga frågor

- TT har uppdaterat hemsidan med information om NRC, samt även länkar till protokollen från respektive kalenderbokning.
- Ny SGA för Gotland, Johan Holmberg, har utsetts och kontaktuppgifter kommer uppdateras på hemsidan.
- Planering inför monter på Elmia har gjorts, där både rally och Rally-SM kommer vara representerade.
- RU har mottagit önskemål om snabbare hantering av våra mötesprotokoll, målet är att läsa och godkänna skrivna protokoll, så att de kan publiceras direkt efter nästa RU-möte, normalt sett inom 3v.

§ 67 Nästa möte

- Nästa möte bokat till den 8/4 kl 20:00

§ 68 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:05.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh